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Č. j.: karek/0057/24 

 

 

Akademický senát Univerzity Pardubice 

 

Z Á P I S 

z 15. zasedání Akademického senátu Univerzity Pardubice, 

konaného dne 8. října 2024 v hybridní formě v zasedací místnosti rektorátu 

 

Přítomni: dle prezenční listiny celkem 35 senátorů z celkového počtu 43 (viz příloha).  

(21 senátorů přítomno prezenčně, 14 senátorů online) 

 

Program zasedání: 

 

1. Jmenování skrutátorů zasedání. 

2. Schválení pravidel pro hybridní zasedání Akademického senátu Univerzity Pardubice. 

3. Schválení programu zasedání.  

4. Informace o činnosti předsednictva Akademického senátu Univerzity Pardubice. 

5. Návrh Volebního řádu Akademického senátu Univerzity Pardubice. 

6. Návrh V. změn Pravidel hospodaření Univerzity Pardubice.  

7. Žádost o vyjádření Akademického senátu k právním jednáním, kterými Univerzita 

Pardubice hodlá smluvně nabýt/převést vlastnictví k nemovitostem. 

8. Doplnění komisí Akademického senátu Univerzity Pardubice. Volba předsedy 

Ekonomické komise AS UPCE. Volba předsedy Komise pro studium a tvůrčí činnost 

AS UPCE.  

9. Informace k aktivitám SAFE UPCE. 

10. Různé 

 

Na začátku hybridního zasedání bylo přítomno 35 senátorů. 

Předseda Akademického senátu Univerzity Pardubice (dále jen „AS UPCE“ nebo „senát“) 

Ing. Petr Bělina, Ph.D., zahájil 15. zasedání AS UPCE, přivítal přítomné senátorky a senátory, 

rektora, vedení Univerzity Pardubice (dále jen „UPCE“ nebo „univerzita“) a hosty. Předseda 

dr. Bělina informoval, že dnešní zasedání je hybridní. Na začátku proběhla jmenovitě kontrola 

senátorů přihlášených online.  

Před úvodním hlasováním o skrutátorech dr. Bělina informoval o změně ve složení senátu. Svou 

činnost v senátu a studium ukončil Michal Nejedlo za FEI. Jako první náhradník, dle voleb 

z roku 2022, byl osloven Matyáš Buryanec, který však funkci nepřijal. Dalším náhradníkem byl 

Ing. Vítek Rais, který se funkce ujal a nově zastupuje studenty za FEI. 

Studium ukončil i Ing. Petr Leinweber, senátor za FChT. První oslovený náhradník, dle 

výsledků voleb z roku 2022, Bc. Martin Šanda funkci přijal a nově zastupuje studenty za FChT. 
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1. Jmenování skrutátorů zasedání. 

Navržení skrutátoři pro toto zasedání Ing. Karel Juryca, Ph.D., a Mgr. Pavel Brebera, Ph.D., 

byli schváleni následným hlasováním.  

Hlasování se účastnilo 35 senátorů. 

Výsledek hlasování: 32 PRO, 0 PROTI, 3 SE ZDRŽELI. 

2. Schválení pravidel pro hybridní zasedání Akademického senátu Univerzity Pardubice. 

Předseda AS UPCE dr. Bělina uvedl, že Pravidla pro hybridní zasedání AS UPCE byla 

poskytnuta senátorům před zasedáním. K tomuto materiálu nebyly vzneseny žádné připomínky 

a neproběhla žádná diskuse. Dr. Bělina vyzval k hlasování. 

 

Hlasování se účastnilo 35 senátorů. 

Výsledek hlasování: 34 PRO, 0 PROTI, 1 SE ZDRŽEL. 

Pravidla pro hybridní zasedání AS UPCE byla schválena. 

3. Schválení programu zasedání. 

Dr. Bělina informoval, že program zasedání obdrželi senátoři v předstihu jako součást 

pozvánky na zasedání. Pozvánka na 15. zasedání AS UPCE byla zveřejněna na intranetu 

i vnějších webových stránkách. Senátoři byli seznámeni s programem zasedání a požádáni 

o případné doplnění programu. Byla navržena úprava programu zasedání. Z důvodu 

nepřítomnosti prorektorky doc. Liběny Černohorské, která měla na zasedání AS UPCE 

prezentovat bod 9. Informace k aktivitám SAFE UPCE, došlo k vypuštění tohoto bodu 

z programu. Místo tohoto byl navržen nový bod 9. Informace k novelizaci VŠ zákona. Dále byl 

doplněn nový bod – bod číslo 10. Informace k incidentu na FChT. Tímto došlo k přečíslování 

bodu Různé, v programu bude nyní označen číslem 11. K navržené změně se vyjádřil dr. Michal 

Kleprlík, který uvedl, že podnět na zařazení dvou nových výše zmíněných bodů 9. a 10. vzešel 

z požadavku AS FF, který zasedal dne 7. října 2024. 

Nikdo nepřednesl žádné další návrhy ani připomínky, tedy dr. Bělina vyzval senátory 

k hlasování. 

 

14:21 se online připojil MgA. Petr Rejman (celkem senátorů 36, 21 prezenčně, 15 online) 

 

Hlasování se účastnilo 36 senátorů. 

Výsledek hlasování: 34 PRO, 0 PROTI, 2 SE ZDRŽELI. 

Upravený program zasedání byl schválen. 

 

Schválený program zasedání po úpravě: 

1. Jmenování skrutátorů zasedání. 

2. Schválení pravidel pro hybridní zasedání Akademického senátu Univerzity Pardubice. 

3. Schválení programu zasedání.  

4. Informace o činnosti předsednictva Akademického senátu Univerzity Pardubice. 

5. Návrh Volebního řádu Akademického senátu Univerzity Pardubice. 

6. Návrh V. změn Pravidel hospodaření Univerzity Pardubice.  
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7. Žádost o vyjádření Akademického senátu k právním jednáním, kterými Univerzita 

Pardubice hodlá smluvně nabýt/převést vlastnictví k nemovitostem. 

8. Doplnění komisí Akademického senátu Univerzity Pardubice. Volba předsedy 

ekonomické komise AS UPCE. Volba předsedy komise pro studium a tvůrčí činnost 

AS UPCE.  

9. Informace k novelizaci VŠ zákona. 

10. Informace k incidentu na FChT. 

11. Různé. 

 

4. Informace o činnosti předsednictva Akademického senátu Univerzity Pardubice.  

 

Dr. Bělina uvedl bod č. 4 programu a stručně informoval přítomné o činnosti předsednictva 

AS UPCE v období před zasedáním: 

- příprava programu zasedání;  

- spolupráce s Legislativní komisí AS UPCE na novém Volebním řádu AS UPCE; 

- účast předsedy AS UPCE na mimořádném zasedání AS DFJP;  

- schůze předsednictva AS UPCE dne 1. října 2024 k mimořádné situaci na UPCE.  

- účast na Kolegiu rektora dne 7. října 2024; 

- informace o účasti členů předsednictva AS UPCE na slavnostních obřadech univerzity. 

Doplnil, že podrobnější debata na toto téma proběhne v bodě č. 11. Různé. 

5. Návrh Volebního řádu Akademického senátu Univerzity Pardubice. 

 

Dr. Bělina uvedl bod č. 5 a předal slovo předkladateli návrhu rektorovi prof. Čapkovi. Rektor 

prof. Čapek se ujal slova a pohovořil o důležitých změnách, které byly do nového řádu 

zapracovány a seznámil s procesem schválení těchto změn.  Za Legislativní komisi AS UPCE 

vystoupil dr. Šmíd. Informoval přítomné o průběhu projednávání a za Legislativní komisi 

AS UPCE doporučil návrh ke schválení. 

Nikdo nevznesl žádné další připomínky ani dotazy, dr. Bělina vyzval senátory k hlasování. 

 

Návrh na usnesení: 

Akademický senát Univerzity Pardubice projednal a schválil návrh Volebního řádu 

Akademického senátu Univerzity Pardubice v předloženém znění. 

 

Hlasování se účastnilo 36 senátorů. 

Výsledek hlasování: 34 PRO, 0 PROTI, 2 SE ZDRŽELI. 

Dr. Bělina konstatoval, že návrh na usnesení byl přijat 

 

14:33 opustil senát prof. Mgr. Martin Čapský, Ph.D. (celkem senátorů 35, 21 prezenčně, 14 

online) 

 

6.  Návrh V. změn Pravidel hospodaření Univerzity Pardubice. 

Dr. Bělina uvedl bod č. 6 a předal slovo předkladateli návrhu rektorovi prof. Čapkovi. 

Prof. Čapek poděkoval a slovo předal garantovi návrhu – kvestorovi Ing. Gabrielovi. Kvestor 
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pohovořil o diskusi s MŠMT o pravidlech hospodaření a úpravách pravidel pro naplňování 

a čerpání sociálního fondu. Dr. Bělina doplnil informace ohledně průběhu projednávání 

a stanoviska Ekonomické komise AS UPCE. Ekonomická komise AS UPCE projednala návrh 

V. změn Pravidel hospodaření Univerzity Pardubice a doporučuje jej senátu ke schválení, 

nicméně navrhuje zvýšení částky pro jednorázovou nevratnou sociální výpomoc zaměstnancům 

univerzity k řešení závažných, tíživých a neočekávaných sociálních situací na maximálních 

50 tis. Kč.   

V rámci debaty vystoupil dr. Michal Kleprlík, který se dotazoval na postup při žádosti o sociální 

výpomoc a také na možnosti čerpání příspěvků ze sociálního fondu pro doktorandy 

a doktorandky, kteří jsou na UPCE zaměstnáni na základě dohod konaných mimo pracovní 

poměr, nebo jsou na mateřské dovolené. Na dotazy odpověděl rektor prof. Čapek s tím, 

že čerpání sociálního fondu pro studenty není možné. 

Další dotaz položil dr. Šmíd. Dotaz se týkal benefitního systému UPCE. Dotaz zodpověděl 

kvestor Ing. Gabriel.  

Nikdo nevznesl žádné připomínky ani další dotazy, dr. Bělina vyzval senátory k hlasování. 

Návrh na usnesení: 

Akademický senát Univerzity Pardubice projednal a schválil návrh V. změn Pravidel 

hospodaření Univerzity Pardubice v předloženém znění. 

 

Hlasování se účastnilo 35 senátorů. 

Výsledek hlasování: 29 PRO, 0 PROTI, 6 SE ZDRŽELO. 

Dr. Bělina konstatoval, že návrh na usnesení byl přijat. 

 

7. Žádost o vyjádření Akademického senátu k právním jednáním, kterými Univerzita 

Pardubice hodlá smluvně nabýt/převést vlastnictví k nemovitostem. 

Dr. Bělina uvedl bod č. 7 a požádal o představení bodu předkladatele návrhu rektora 

prof. Čapka.  Prof. Čapek poděkoval za slovo a předal jej garantovi návrhu, kvestorovi 

Ing. Gabrielovi. Kvestor podal podrobné informace k projednávanému bodu a k předmětným 

nemovitostem. 

Dr. Bělina vyzval k diskuzi na toto téma a sám položil dotaz ohledně parkování u nově 

postavené budovy fakulty FZS ve čtvrti Nová Tesla, Pardubice. Kvestor dotaz zodpověděl. Dále 

byla diskutována budoucnost garáže ve Štrossově ulici. 

Dr. Bělina dále informoval, že předložený návrh byl projednán v Ekonomické komisi 

AS UPCE, která doporučuje materiál ke schválení. 

Protože nebyly vzneseny další dotazy, dr. Bělina ukončil diskuzi a vyzval senátory k hlasování. 

 

15:08 opustili senát Mgr. Alena Pozdílková, Ph.D., a Ing. Jan Panuš, Ph.D. (celkem senátorů 

33, 21 prezenčně, 12 online) 

 

Návrh na usnesení: 

Akademický senát vyjadřuje souhlas k právním jednáním, kterými Univerzita Pardubice 

hodlá smluvně nabýt vlastnické právo k nemovitostem:  
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a. k části pozemku parcelní číslo 91/63, označeného jako ostatní plocha, ostatní komunikace, 

o výměře cca 417 m2 z celkové výměry 6769 m2, v obci Pardubice, katastrální území 

Pardubičky, zapsaného na listu vlastnictví 50001, vedeném Katastrálním úřadem pro 

Pardubický kraj, Katastrální pracoviště Pardubice.  

b. k části pozemku parcelní číslo 200/2, označeného jako ostatní plocha, ostatní komunikace, 

o výměře cca 202 m2 z celkové výměry 942 m2, v obci Pardubice, katastrální území Semtín, 

zapsaného na listu vlastnictví 10001, vedeném Katastrálním úřadem pro Pardubický kraj, 

Katastrální pracoviště Pardubice.  

c. k části pozemku parcelní číslo 1415/40, označeného jako ostatní plocha, manipulační plocha, 

o výměře cca 97 m2 z celkové výměry 189 m2, v obci Pardubice, katastrální území Pardubice, 

zapsaného na listu vlastnictví 50001, vedeném Katastrálním úřadem pro Pardubický kraj, 

Katastrální pracoviště Pardubice.  

d. k pozemku parcelní číslo st. 8602, označeného jako zastavěná plocha a nádvoří, o výměře 

73 m2, v obci Pardubice, katastrální území Pardubice, zapsaného na listu vlastnictví 50001, 

vedeném Katastrálním úřadem pro Pardubický kraj, Katastrální pracoviště Pardubice.  

 

Akademický senát vyjadřuje souhlas k právním jednáním, kterými Univerzita Pardubice 

hodlá smluvně převést vlastnické právo k nemovitostem:  

e. k budoucímu pozemku parcelní číslo 3647/96 o výměře 376 m2, v obci Pardubice, katastrální 

území Pardubice, který bude oddělen z pozemku parcelní číslo 3647/38, označeného jako 

ostatní plocha, ostatní komunikace o celkové výměře 1279 m2, v obci Pardubice, katastrální 

území Pardubice, zapsaného na listu vlastnictví 13034, vedeném Katastrálním úřadem pro 

Pardubický kraj, Katastrální pracoviště Pardubice.  

f. k budoucímu pozemku parcelní číslo 3794/3 o výměře 129 m2, v obci Pardubice, katastrální 

území Pardubice, který bude oddělen z pozemku parcelní číslo 3794/1, označeného jako ostatní 

plocha, jiná plocha o celkové výměře 12 774 m2, v obci Pardubice, katastrální území Pardubice, 

zapsaného na listu vlastnictví 13034, vedeném Katastrálním úřadem pro Pardubický kraj, 

Katastrální pracoviště Pardubice.  

g. k budoucímu pozemku parcelní číslo 3794/4 o výměře 137 m2, v obci Pardubice, katastrální 

území Pardubice, který bude oddělen z pozemku parcelní číslo 3794/1, označeného jako ostatní 

plocha, jiná plocha o celkové výměře 12 774 m2, v obci Pardubice, katastrální území Pardubice, 

zapsaného na listu vlastnictví 13034, vedeném Katastrálním úřadem pro Pardubický kraj, 

Katastrální pracoviště Pardubice.  

h. k budoucímu pozemku parcelní číslo 3741/15 o výměře 49 m2, v obci Pardubice, katastrální 

území Pardubice, který bude oddělen z pozemku parcelní číslo 3741/11, označeného jako 

ostatní plocha, jiná plocha o celkové výměře 446 m2, v obci Pardubice, katastrální území 

Pardubice, zapsaného na listu vlastnictví 13034, vedeném Katastrálním úřadem pro Pardubický 

kraj, Katastrální pracoviště Pardubice.  

 

Hlasování se účastnilo 33 senátorů. 

Výsledek hlasování: 32 PRO, 0 PROTI, 1 SE ZDRŽEL. 

Dr. Bělina konstatoval, že návrh usnesení byl přijat. 
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8. Doplnění komisí Akademického senátu Univerzity Pardubice. Volba předsedy 

Ekonomické komise AS UPCE. Volba předsedy Komise pro studium a tvůrčí činnost 

AS UPCE.  

Dr. Bělina uvedl bod č. 8 a obeznámil přítomné se současnou situací. Zdůraznil, že je potřeba 

zvolit předsedy dvou komisí AS UPCE, a to Ekonomické komise AS UPCE a Komise 

pro studium a tvůrčí činnost AS UPCE. Upřesnil, že tyto posty jsou již delší dobu neobsazeny. 

Vyzval přítomné senátory k návrhům na případné kandidáty na tyto funkce.  

Na výzvu nikdo nereagoval, a proto dr. Bělina přednesl návrhy. Na předsedu Ekonomické 

komise AS UPCE byl navržen Ing. Petra Bělina, Ph.D., a na předsedu Komise pro studium 

a tvůrčí činnost AS UPCE Mgr. Michal Kleprlík, Ph.D.  

Nevzešly žádné dotazy ani připomínky, dr. Bělina vyzval senátory k hlasování. 

 

▪ Hlasování o předsedovi Ekonomické komise AS UPCE – navržený kandidát Ing. Petr 

Bělina, Ph.D. 

 

Hlasování se účastnilo 33 senátorů. 

Výsledek hlasování: 32 PRO, 0 PROTI, 1 SE ZDRŽEL. 

 

▪ Hlasování o předsedovi Komise pro studium a tvůrčí činnost AS UPCE – navržený 

kandidát Mgr. Michal Kleprlík, Ph.D. 

 

Hlasování se účastnilo 33 senátorů. 

Výsledek hlasování: 31 PRO, 1 PROTI, 1 SE ZDRŽEL. 

 

Předsedou Ekonomické komise AS UPCE byl zvolen Ing. Petr Bělina, Ph.D., a předsedou 

Komise pro studium a tvůrčí činnost AS UPCE byl zvolen Mgr. Michal Kleprlík, Ph.D. 

 

9. Informace k novelizaci VŠ zákona. 

Dr. Bělina uvedl bod č. 9 a informoval o chystaných změnách v rámci novelizace zákona o VŠ. 

Senátoři e-mailem obdrželi seznam pozměňovacích návrhů k novele VŠ zákona společně 

se stanovisky reprezentací VŠ, tedy Rady vysokých škol a České konference rektorů. Zmínil 

změny pravomocí vysokých škol, upozornil zejména na změny v rámci volby rektora, děkanů 

a schvalování rozpočtu. Do diskuze se zapojil také dr. Michal Kleprlík, který přečetl usnesení 

Sněmu RVŠ ze dne 19. září 2024, který označil navržené zásahy do pravomocí VŠ za zásadní 

a nepřijatelné. K tomuto vyjádření se připojila i Mgr. Jindra Lavrenčíková. Přečetla usnesení 

AS FF ze dne 7. října 2024, v němž členové senátu AS FF také vyjádřili nesouhlas s navrženými 

změnami v rámci novelizace zákona o VŠ. Dr. Bělina shrnul celou situaci s tím, že jako 

zástupce UPCE v předsednictvu RVŠ je v tomto ohledu velmi aktivní. Rektor prof. Čapek 

doplnil další informace k chystané novele VŠ zákona. Dr. Michal Kleprlík přednesl návrh 

kontaktovat v této záležitosti poslance z Pardubického kraje a přednést jim výše uvedená 

nesouhlasná stanoviska a připomínky k novele VŠ zákona. Dr. Bělina konstatoval, že 

připomínky VŠ byly a jsou průběžně komunikovány a sdělovány prostřednictvím reprezentací 

VŠ. 

Dále již nebyly položeny jiné dotazy a dr. Bělina diskuzi k tomuto bodu ukončil. 
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10.  Informace k incidentu na FChT. 

 

Dr. Bělina uvedl bod č. 10 a předal úvodní slovo Mgr. Jindře Lavrenčíkové.  

 

15:30 se dostavil do zasedací místnosti Bc. Štěpán Vrubel, který byl dosud k zasedání 

připojen online (celkem senátorů 33, 22 prezenčně, 11 online) 

 

Mgr. Lavrenčíková přečetla usnesení ze zasedání AS FF ze dne 7. října 2024 a vysvětlila 

důvody pro zařazení bodu č. 10 na program jednání AS UPCE. 

 

Následně vystoupil předseda senátu dr. Bělina, který vyjádřil nesouhlas s vyjádřením nebo 

stanoviskem AS UPCE ke konkrétnímu případu. Jako hlavní důvod uvedl, že AS UPCE 

nepřísluší vyjadřovat se k jakémukoliv konkrétnímu incidentu, jelikož nemohou být 

k dispozici všechny relevantní informace a senát není oprávněn je zjišťovat. Role 

akademického senátu spočívá v kontrole nastavení legislativního a procesního rámce uvnitř 

univerzity tak, aby podobné incidenty byly řádně vyřešeny. 

O slovo se přihlásil senátor prof. Imramovský. Vyjádřil se k celé situaci a uvedl, že tato kauza 

by měla být řešena v rámci dotčené fakulty, nikoliv na zasedání AS UPCE. Rektor prof. Čapek 

se připojil k názoru dr. Běliny a prof. Imramovského. Informoval přítomné o postupech řešení 

v obdobných případech, a sdělil, které orgány UPCE jsou příslušné se touto věcí zabývat.  

Dr. Michal Kleprlík zažádal o slovo a požádal předsedu senátu, aby mohl vystoupit jako host 

– jako člen odborové organizace UPCE. Informoval o roli odborů v této konkrétní kauze 

a zmínil provedená opatření v konkrétním incidentu na FChT. Tato opatření však považuje 

za nedostačující a přednesl názor, že AS UPCE by se tím měl zabývat. Mgr. Lavrenčíková 

se připojila k vyjádření dr. Kleprlíka, souhlasila s tím, že provedená opatření jsou nedostačující. 

Dr. Bělina uvedl, že při příštím zasedání bude diskutováno nastavení bezpečného prostředí 

v rámci SAFE UPCE a bude se hovořit o nastavených procesech a postupech v krizových 

situacích. Dr. Bělina ukončil diskuzi k tomuto bodu. 

 

11.  Různé. 

V bodu Různé dr. Bělina podrobněji informoval o činnosti předsednictva AS UPCE.  

 

15:52 opustil zasedání senátu JUDr. Martin Šmíd, Ph.D. (celkem senátorů 32, 21 prezenčně, 

11 online) 

 

Dále dr. Bělina vystoupil s dotazem, který byl směřován na rektora UPCE. Dotaz se týkal 

vyhlášeného rektorského volna v souvislosti s akcí Příliv dne 24. září 2024. Dotázal se, proč 

nedošlo k vyhlášení rektorského volna s větším předstihem, ale bylo vyhlášeno až 20. září 2024. 

Rektor prof. Čapek dotaz zodpověděl a situaci vysvětlil. Přislíbil, že pokud to bude možné, 

bude termín vyhlášení v budoucnu upraven. 

Dr. Bělina dále informoval o situaci na DFJP, konkrétně na Katedře letecké dopravy, kde část 

vyučujících SP Technika, technologie a řízení letecké dopravy podala výpověď, čímž došlo k 

ohrožení výuky několika předmětů v zimním semestru. Zasedání se zúčastnila dr. Michaela 

Ledvinová, proděkanka pro vzdělávací činnost a kvalitu DFJP. Dr. Ledvinová osvětlila 
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přítomným senátorům, jak je řešena aktuální situace na Katedře letecké dopravy DFJP. Uvedla, 

že situace je pod kontrolou, vše je aktivně řešeno s vedením fakulty tak, aby byla zajištěna 

bezproblémová výuka pro studenty příslušného oboru. 

Dr. Bělina dále vystoupil s návrhem, aby rektor prof. Čapek zvážil odvolání prof. Souška 

z Rady pro vnitřní hodnocení UPCE. Jako důvod dr. Bělina zmínil, že prof. Soušek podal 

rezignaci na garanta tohoto SP ve stejný čas, kdy další zaměstnanci podali výpověď, nepodílí 

se na komunikaci se studenty SP ani na zajištění vyučujících pro SP v ZS. Dále uvedl, že svoje 

důvody a názory mohl prof. Soušek prezentovat na mimořádném zasedání AS DFJP dne 

26. září 2024 (předseda AS UPCE dr. Bělina byl přítomen tomuto zasedání), které bylo svoláno 

kvůli řešení situace ve SP Technika, technologie a řízení letecké dopravy. Tohoto jednání 

se však nezúčastnil. K tomuto tématu se dále vyjádřili a vystoupili senátoři doc. Jaroslav 

Kleprlík a Bc. Štěpán Vrubel. Zajímali se především o to, kdo bude garantem SP na Katedře 

letecké dopravy, jak bude řešena certifikace pro studenty u Úřadu pro civilní letectví apod. Na 

dotazy reagovala dr. Ledvinová. Vysvětlila, že veškerá výuka probíhá dle platné akreditace 

a je zajištěna především externími zaměstnanci. Dále vystoupil doc. Bohumil Culek a uvedl, 

že za vzniklou situaci na Katedře letecké dopravy nese plnou odpovědnost děkan DFJP. Rovněž 

vyjádřil nesouhlas s postojem dr. Běliny a upozornil na nutnost věnovat pozornost příčinám, 

jež vyústily v odchod zaměstnanců a rezignaci garanta SP.  Rektor prof. Čapek se rovněž zapojil 

do debaty a vysvětlil a doplnil další informace na toto téma. 

S dotazem, ohledně implementačního procesu SAFE UPCE, jeho průběhu a jaké dokumenty 

budou procházet aktualizací, vystoupil Bc. Marek Manojlín. Rektor prof. Čapek tento dotaz 

zodpověděl. 

Dále vystoupil doc. Culek s dotazem týkajícím se rekonstrukce DFJP. Dotázal se, zda bylo již 

ukončeno výběrové řízení a vybrána stavební firma. Kvestor dotaz zodpověděl. 

Poslední dotaz položil doc. Jaroslav Kleprlík. Dotaz se týkal nepřesných informací uvedených 

v IS STAG. Rektor prof. Čapek a prof. Bajerová dotaz zodpověděli. Bylo konstatováno, 

že odpovědnost za údaje v IS STAG mají především garanti studijních programů. 

 

V bodě Různé nebyly položeny další dotazy a nikdo další se nepřihlásil o slovo, tedy předseda 

AS UPCE dr. Bělina zasedání ukončil. Sdělil, že příští zasedání AS UPCE se bude konat ještě 

v letošním roce. Konkrétní termín je momentálně v jednání a bude včas sdělen. Poté poděkoval 

všem přítomným za účast a zasedání AS UPCE bylo tímto ukončeno. 

 

Zapsala: Bc. Štěpánka Stryková 

 

                                                                   Ing. Petr Bělina, Ph.D. 

                                                                        předseda AS UPCE      


